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     Zápis č. 20 -  jednání  Dopravní  komise  Rady městské části       

                                    Praha 21 dne 01.června 2016 
 

Zahájení jednání v 16.00 hod.;  ukončení v 19.30 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing. M. Hájek,  I. Birke,  P. Mach,  J.Slezák,  Ing. Marek Čížek,   

                                 RNDr. J. Sikač, CSc., J. Slánský, Ing. J. Brouček, Ing. J. Roušal, Ing. M.  

                                 Kňákal, JUDr. V. Kozáková;  

 

Omluven: Pan  M. Samec; 

 
Hosté: Paní, pan:  Ing. J.Orlovský, ved. OŽPD;  Ing. P. Tomčík, Ing. V.Janoušek, spol. ROPID;  

            Ing. K. Horníček, starosta MČ Praha – Klánovice;  Ing. Jiránková, Ing. P.Maršálek, spol.  

            TSK HMP a p. Ing. P. Horský, spol. M.O.Z. Consult 

 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK v 16.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná,  

zahajuje zasedání a předkládá program ke schválení: 
 

1/ Jednání se zástupci společnosti ROPID a D.P.HMP – požadované změny na linkách BUS a  

    řešení v JZ části Ú/L – midibusové, minibusové linky, školní spoj, atd.  – pokračování ze  

   dne 04.05.2016 

   /přizváni – pan Ing. P. Tomčík, ředitel, pan Ing. V. Janoušek, ROPID a pan Z. Suchý –   

    D.P.HMP, Autobusy/ 

 

2/ Řešení parkoviště P+R – Staroklánovická – otočka 

    /přizváni zástupci spol. TSK HMP – p. M. Bechyně, pí I. Jiránkové, pí A. Pragerová, p   

     P. Maršálek/ 

 

3/ Dopravní generel – zklidňování dopravy, časový harmonogram – zástupci OMI – p. Ing.  

    J. Roušal a p. J. Slánský 

 

4/ Podněty členů DK a občanů 

 

5/ Různé. 

 

Hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

1/ Pan Ing. M. Hájek přivítal pana Ing. P. Tomčíka, ředitele spol. ROPID a pana Ing. V. 

Janouška. Pan ředitel představil členům DK zpracované materiály k požadovaným úpravám 

na linkách BUS. Materiál byl následující den po zasedání DK rozeslán elektronicky členům 

DK.  

Pan Ing. V. Janoušek také ještě informoval o svém vystoupení na kulatém stolu na téma 

doprava ze dne 30.05.2016. 

Závěr z jednání:  

 Linka č. 109 bude zkušebně prodloužena do Újezda nad Lesy cca v září t.r. (bude se 

jednat o souběh linek, čili l. 163 pojede bez omezení a l. 109 bude v ranní a odpolední 

špičce prodloužena na naší MČ – na Rohožník) a cca po půl roce bude def. 

vyhodnoceno, zda se bude jednat o trvalou změnu – pan ředitel připraví tisk na 
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zasedání ZHMP. Během měsíce června 2016 provede spol. ROPID avizované 

dopravní průzkumy na l. 109, 163. Pohyb BUSů v otočce Rohožník při souběhu linek 

musí řešit dopravce. 

 Spol. ROPID svolá místní šetření a provede zkušební jízdu BUSEm, zda budou 

splněny obalové křivky pro prodloužení „školní linky 564“ .  

 Musí se také hledat místa pro zřízení nových zastávek – DK ve spolupráci s MČ Praha 

21, OMI a OŽPD. 

 Navrhovaná změna na l. 260 – Rápošovskou  - neodsouhlasena DK . Jinak si členové 

DK si připraví na příští zasedání DK dotazy k této lince. 

 L. 111 – prodloužení z Koloděj na Novosibřinskou by stálo cca 3 mil. 600 tis. Kč a je 

otázkou, zda by tato prodloužená linky byla vytížena, provedené průzkumy tomu 

neodpovídají. 

 Pan Ing. M. Hájek poděkoval zástupcům spol. ROPID za účast na jednání DK. 

 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. Na červencovém zasedání, resp. dne 29.06.2016 

bude navrženo usnesení Radě MČ Praha 21, DK musí nastudovat materiály 

zpracované spol. ROPID. 

Hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

2/ Do jednací místnosti jsou přizvání zástupci spol. TSK HMP a s nimi se dostavil také pan 

Ing. K. Horníček, starosta MČ Praha – Klánovice. 

Pan Ing. M. Hájek požádal zástupce spol. TSK ( z oddělení P+R )  paní Ing. I. Jiránkovou, 

pana Ing. Maršálka a pana Ing. Horského, aby informovali DK o studii a o příp. postupu prací 

na řešení parkoviště P + R na otočce pozemní komunikace Staroklánovické v k.ú. Újezd nad 

Lesy. DK má o této věci informace pouze „ z doslechu“ a chce být fakticky informována. 

Zástupci TSK prohlašují, že mají na starost spíše „provoz“ parkovišť P+R a naopak žádají o 

zaslání podkladů, které má DK k této věci k dispozici. Pan Ing. Horský uvádí, že přizval na 

zasedání pana Ing. K. Horníčka, protože se domníval, že komise chce řešit parkoviště P+R 

v k.ú. Klánovice. Oba posledně jmenovaní jsou předsedou DK i panem J. Slezákem, 

místostarostou MČ Praha 21 ujištěni, že DK se drží a vždy se držela svých územních 

kompetencí a nikdy svými úvahami a doporučeními nezasahovala do území jiné MČ. 

Pan Ing. K. Horníček hovořil o novém Metropolitním plánu HMP. 

Pan Ing. M. Hájek poděkoval za účast na jednání a projednávání bodu ukončil. Tajemnice DK 

odešle el. cestou paní Ing. Jiránkové dopis, který byl vypraven MČ Praha 21 spol. TSK HMP. 

Následující den bylo odesláno. 

Tajemnice DK přizve na příští zasedání dopravního náměstka TSK, resp. pracovníka, který 

nechal zpracovat studii spol. SATRA. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

3/ Pan Ing. M. Hájek předal slovo panu Ing. J. Roušalovi a panu J. Slánskému, kteří 

připomenuli schválený Dopravní generel  - dopravu v pohybu a situace zklidňování dopravy – 

zavádění jednosměrek. Proběhlo široké projednání tématu, vč. zakomponování rekonstrukcí 

inž. sítí, vlivu na změnu dopravy v případě zvl. užívání komunikací, finanční náročnosti akce 

a bylo konstatováno, že jsou finanční prostředky v rozpočtu tento rok na celou akci, atd. 

Návrh usnesení pro RMČ Praha 21: 

Rada MČ Praha 21 ukládá ved. OŽPD a ved. OMI připravit „veškeré“ podklady (celé území 

naší MČ) na zavedení jednosměrných místních komunikací, projednat je s přísl. oddělením 
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Policie ČR, stanovit místní úpravu opatřením obecné povahy, vybrat dodejce dopravního 

značení, dopravní značení osadit a financovat. Věc také odpovídajícím způsobem projednat 

s veřejností, medializovat – web MČ Praha 21 a měsíčník ÚZ. 

Hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

4/ 5/ Pan Ing. M. Hájek informuje o územním řízení – otočka Staroklánovická, jedná se o 

materiál spol. DIPRO, s.r.o – zpracovává pan Ing. Jiřík. 

 

Ochozská – v rámci stavby kanalizačního řadu na hlavní je nyní uzavřená pro dopravu. Řeší 

se posunutí city bloků a zprůjezdnění alespoň oblasti Ochozská – Církvická. Nakonec DK 

dochází k závěru, že dojde k úplnému odstranění zábran a ke zprůjezdnění Ochozské pro 

dopravu. Zajistí tajemnice DK se stavbou, nejpozději do zač. příštího týdne. 

 

OMI připraví pro DK na příští zasedání priority – rekonstrukce dalších místních komunikací 

po rekonstrukcích inž. sítí. Zatím máme v připravenou Oplanskou (2017), Novolhotskou, 

nižší Starokolínskou a Druhanickou. 

 

Pan Ing. M. Hájek informuje, že vyřešil majetkovou otázku (pozemek parc.č. 1355) a je nyní 

možné vybudovat novou zastávku BUS u Penny. 

 

Pan P. Mach otevřel otázku parkování u otočky na naší straně a na straně MČ Praha – 

Klánovice  - na obou stranách by mělo být shodné/ jednotné řešení.  

Věc je široce diskutována – parkování podél trati – cca 60 parkovacích míst, změna ÚZP 

probíhá, řešení cca za 3-4 roky. 

V případě, že bychom zřídili parkoviště na jiném místě, musíme zajistit dopravu na nádraží – 

kyvadlo. 

Dále je citováno usnesení Rady MČ Praha 21 ze dne 27.01.2015, články publikované v ÚZ. 

Vyjádření pana Ing. Jiříka. 

Je také řešena otázka, zda dopravu v klidu a v pohybu na Staroklánovické – otočce řešit 

samostatným DG či již přijatými usneseními Rady MČ Praha 21; DK dochází k závěru, že již 

přijatá usnesení RMČ P21 mají přednost. 

 

Pan J. Slezák informuje o jednání s ředitelem panem Ing. Heroudkem /ODA MHMP/  o 

„ochránění“ hlavní komunikace od nezákonného pojezdu nákladní a kamionové dopravy. 

Bude se měnit jen text dodatkové tabulky (nyní jen dopravní obsluha) – nově - jen 

s povolením MČ Praha 21 s tím, že max. povolená tonáž 6t zůstává. Ved. OŽPD zašle ODA 

MHMP žádost. 

 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 0 

 

Pan Ing. Brouček upozorňuje na propadlou vozovku Žeretickou. Tajemnice DK jej prosí o 

zaslání el. podnětu, který předá správci, tj. spol. TSK HMP. 

 

Upozornění na Zaříčanskou x Sibřina – pro přehlednost by bylo třeba dodat dopravní zrcadlo, 

ale asi jsme již na území obce Sibřiny. 

Zasedání DK je ukončeno v cca 19.30 hod. 
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Další zasedání se uskuteční dne 29.06. 2016 od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti. 

 
Zapsala: JUDr. Vladimíra Kozáková dne 06.06.2016 a po připomínkách dne 20.06.2016; 

Zápis el. ověřen : 20.06.2016 Ing. M. Hájek, předseda DK. 
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